

Date: March 29<sup>th</sup> ; 2026

التاريخ: 29 مارس 2026 م

**Invitation to Live Interactive Discussion  
Session for the Audited Financial Results for  
the year ended as of 31<sup>st</sup> December 2025**

**دعوة لجلسة نقاشية لعرض ومناقشة البيانات النتائج  
المالية المدققة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025م**

Oman Refreshment Company SAOG would like to inform and invite investors and analysts to participate in the discussion session, which will be held, in coordination with MSX, on Tuesday, 31<sup>st</sup> March 2026, at 3.00 pm for one hour, to present the audited financial results for the period ending on 31<sup>st</sup> December 2025 which have already been disclosed to MSX.

تود شركة عُمان للمربطبات (ش.م.ع.ع) بأن تُعلم وتدعو المستثمرين والمحللين الماليين إلى المشاركة بالجلسة النقاشية المزمع عقدها، وذلك بالتعاون مع بورصة مسقط، بيوم الثلاثاء، 31 مارس 2026م، في تمام الساعة 3.00 ظهراً لمدة ساعة واحدة، وذلك لعرض النتائج المالية المدققة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025م، والتي تم الإفصاح عنها بالموقع الإلكتروني ببورصة مسقط.

The session will be conducted via Microsoft Team, and could be accessed through the link below:

وسيتيم عقد هذه الجلسة عبر برنامج الإتصال المرئي والمسموع (Microsoft Teams)، وذلك عن طريق الرابط أو الرمز المذكور أدناه:

<https://teams.microsoft.com/meet/38821793710932>



For further information, please contact Mr. Faizan Hamid on 24589105.

وفي حال وجود أية إستفسارات، يُرجى الإتصال بالفاضل/  
فيزان حميد على الهاتف رقم 24589105

**Praggya Bhattacharya**  
Board Secretary

براغيا بهاتاشاريا  
أمين سر مجلس الإدارة